
PROTOKÓŁ NR LVII/10
z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie

z dnia 28 czerwca 2010 r.

Sesja trwała od godz. 10.10 do godz. 14.15.

Na ogólną ilość 15 radnych obecnych było 13 zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu, nieobecni – radny Krzysztof Graska i radny Robert
Stasiak.

W sesji Rady udział wzięli:
- radni według załączonej listy obecności,
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin,
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin,
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin,
- Dorota Dąbrowska – Starosta Powiatu Kutnowskiego,
- Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. KOS,
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI,
- Waldemar Kardasz – Radca prawny,
- Marek Materka – Prezes Spółki „Mig-Ma”,
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady - Pani Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika i
Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów
Urzędu, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz wszystkie osoby przybyłe na
obrady Sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do
podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następujące zmiany:

1. Burmistrz Gminy Żychlin – Grzegorz Ambroziak – wniósł o wprowadzenie do
porządku obrad w punkcie „4. Podjęcie uchwał w sprawach:” projektu uchwały w
podpunkcie a) o brzmieniu:
„a) projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Kutnie w

sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kutnie”.
Pozwolił sobie zaprosić na Sesję Rady Starostę Powiatu Kutnowskiego Panią Dorotę
Dąbrowską, aby poinformowała, dlaczego Zarząd Starostwa uważa, że likwidacja
szpitala w Kutnie jest niezbędna i w jaki sposób będzie przebiegał proces restrukturyzacji
szpitala.

2. Marek Jędrzejczak – postawił wniosek formalny o nie wprowadzanie tego punktu do
porządku obrad dzisiejszej Sesji. Należy wysłuchać opinii Pani Starosty na temat
powodów likwidacji szpitala w Kutnie i zmian organizacyjno-prawnych. Po zapoznaniu się
z tą opinią, radni powinni mieć czas na zastanowienie się w kwestii szpitala. Uważa, że
projekt uchwały powinien być poddany pod głosowanie dopiero na następnej Sesji.

Grzegorz Ambroziak – proponuje się wprowadzenie tego projektu uchwały na dzisiejszej
sesji z uwagi na termin jej rozpatrzenia tj. w terminie 30 dni. Jeśli tej opinii w tym czasie nie
będzie, to Starostwo rozpatrzy sprawę bez naszej opinii. 30-dniowy termin powoduje, że w
ciągu najbliższych 2-3 tygodni musielibyśmy zwołać kolejną sesję na rozpatrzenie tego
projektu uchwały, a mamy okres wakacyjny.
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Od godz. 10.10 na sali narad obecnych było 10 radnych.

Przewodnicząca Rady  przystąpiła do przegłosowania zmiany do porządku obrad.

Za wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin, aby w punkcie 3 porządku obrad wprowadzić
podpunkt a) o brzmieniu:
„a) projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Kutnie w

sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kutnie”
głosowało - 7 radnych,
„przeciw” - 1 radny,
„wstrzymało się” - 2 radnych.

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że Rada wniosku nie przyjęła i przystąpiła do przyjęcia
porządku obrad bez zmian.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało  -  9 radnych,
„przeciw” -  0 radnych,
„wstrzymało się” -  0 radnych,
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania

Komisariatu Policji w Żychlinie za 2009 r.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzajów i szczegółowości materiałów
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu,

b) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Żychlin
za I półrocze danego roku budżetowego oraz informacji o przebiegu wykonania planu
finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie i Miejsko-Gminnego
Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Żychlinie za I półrocze danego roku
budżetowego,

c) zmiany Uchwały Nr LIV/278/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 14 kwietnia 2010 r.
w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym,

d) zmieniająca Uchwałę  XXIV/132/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca
2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w
Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.,

e) zmieniająca Uchwałę Nr XXIV/133/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca
2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej – Budowa boiska sportowego
przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2008 r.,

f) zmieniająca Uchwałę Nr XXVI/144/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 19 sierpnia
2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego 15 na potrzeby
MGOPS i Filii PUP” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.,

g) zmieniająca Uchwałę Nr XXVII/147/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 września
2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Modernizacja i rozbudowa sieci dróg gminnych – Modernizacja
drogi we wsi Zagroby” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.,

h) zmieniająca Uchwałę Nr XXIX/152/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30
października  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację
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zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali
Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Grabowie” zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2008 r.,

i) zmieniająca Uchwałę Nr XXXLII/193/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
7 kwietnia  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację
zadania inwestycyjnego pn.: „Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu
Gminy oraz Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2009 r.,

j) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVII/194/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
7 kwietnia  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację
zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno –
Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

k) zmieniająca Uchwałę Nr XXXIX/199/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
19 maja 2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację
zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja ciągów pieszych w Parku Miejskim im. St.
Stachury” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

l) zmieniająca Uchwałę Nr XL/202/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
5 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację
zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa boiska sportowego przy Zespole Szkolno –
Przedszkolnym w Żychlinie zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

m) zmieniająca Uchwałę Nr XLI/212/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
26 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację
zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa infrastruktury technicznej – Budowa
kanalizacji sanitarnej w ul. 1 go Maja i we wsi Pasieka – część II” zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

n) zmieniająca Uchwałę Nr XLI/227/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
1 października 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa przyłącza cieplnego do budynku przy
Placu 29-go Listopada 16 wraz z węzłem grupowym i dokumentacją zaplanowanego
w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

o) zmieniająca Uchwałę Nr XLV/228/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
1 października  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego
15 - Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na
2009 r.,

p) zmieniająca Uchwałę Nr XLVII/239/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada
2009 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady,

q) podziału sołectwa Śleszyn i utworzenia sołectwa Aleksandrówka.
5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2009 r.
6. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej za I półrocze 2010 r.
7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na II półrocze 2010 r.
8. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Miejskiej na II półrocze 2010 r.
9. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 13 maja 2010 r. do

17 czerwca 2010 r.
10. Odpowiedzi na zapytania.
11. Sprawy różne.
12. Przyjęcie Protokołu Nr LVI/10 z dnia 31 maja 2010 r.
13. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Dorota Dąbrowska – Starosta Powiatu Kutnowskiego zabrała głos w sprawie likwidacji
SPZOZ w Kutnie – jest jej przykro, że uchwała nie znalazła się w porządku obrad dzisiejszej
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Sesji. Kutnowski szpital ma ponad 80 mln zł zadłużenia, jest to zadłużenie, które narastało
przez 10 ostatnich lat. Przez ten okres podejmowano próby przekształcenia tego szpitala, ale
do przekształcenia nie doszło ze względu na opór społeczny, związki zawodowe szpitala i
wiele innych przyczyn.
W dniu 26 czerwca 2009 r. Rada Powiatu Kutnowskiego podjęła uchwałę intencyjną, celem
której jest wejście w rządowy program „Ratujmy polskie szpitale”. Program ten daje
możliwość dotacji z budżetu państwa na przyjęcie zobowiązań publicznoprawnych. Z tego
programu skorzystało Starostwo. Przez ten rok trwają prace, celem których jest likwidacja
szpitala, przekształcenie go w spółkę prawa handlowego ze 100% kapitałem powiatu i
głęboka restrukturyzacja zatrudnienia i finansów tegoż szpitala. Przez rok zostało spłacone
część zobowiązań szpitala, dzięki czemu można było zawrzeć ugody z ZUS-em, Urzędem
Skarbowym, z wierzycielami, co przyniosło około 200.000 zł oszczędności. Przez kilka lat
komornik pobierał z konta szpitala około 200.000 zł miesięcznie celem należności, obecnie
od komornika odeszliśmy.
Zaczęto wstępną restrukturyzację zatrudnienia, co przyniosło około 100.000 zł kolejnego
zysku. Szpital mimo wszystko miesięcznie zadłuża się około 700.000 zł.
Jest niezadowolenie związków zawodowych, rada stoi przed dylematem, boi się podjąć
decyzję przed wyborami. Wiadomo, że likwidacja placówki jest czymś trudnym, ale żeby
mogła powstać spółka prawa handlowego ze 100% kapitałem samorządu powiatu, musi być
fizyczna likwidacja placówki. Długi – 80 mln zł przejmie Powiat Kutnowski, z tego 36 mln zł
możemy otrzymać dotacji z budżetu państwa, a powiat przejmie 26 mln zł. Na tę kwotę 26
mln zł powiat będzie musiał zaciągnąć kredyt na 20 lat, aby bardzo nie obciążać budżetu
powiatu, aby mógł w przyszłości wykonywać zadania inwestycyjne.
Uważa, że jeśli nie weźmiemy tych 36 mln zł, które możemy otrzymać od państwa, to nigdy
szpital takiej kwoty środków nie dostanie. Szpital ulegnie likwidacji z przyczyn
ekonomicznych, bo przyjdą wierzyciele, którzy za długi przejmą majątek tego szpitala, my
chcemy go uratować. Niestety to wiąże się ze zwolnieniem między innymi 173 osób w
szpitalu, dlatego rozumie radnych, że nie chcą podejmować takiej decyzji. Każda firma, która
przeznacza 90% zysków na wynagrodzenia nie może funkcjonować. W szpitalu 90% to
środki na płace i pochodne, a gdzie lekarstwa, energia, opał itp.
Wiadomo, że jest to trudna i kontrowersyjna uchwała. Uważa, że jest to uchwała dla dobra i z
korzyścią dla mieszkańców i pacjentów tego szpitala.
Nie chce, aby pacjent był intruzem w szpitalu. Poda przykład zachowania się pracowników
szpitala na własnym przykładzie. Niedawno była w szpitalu z 3-letnim dzieckiem, dopóki się
nie zorientowano, że jest Starostą, 45 minut siedziała z chorym dzieckiem i nikt się ją nie
interesował, po co przyszła do szpitala. Gdy zorientowano się, że jest Starostą, to
potraktowano ją inaczej. Chce uzmysłowić wszystkim to, że powinna być traktowana, jak
każdy inny pacjent. Inaczej wyglądała sytuacja, gdy była w szpitalu w Matce Polce.
Pielęgniarka przyszła, przyniosła kartę, spisała wszystkie dane.
W naszym szpitalu jest wiele złośliwości, takie sytuacje są niedopuszczalne. To pielęgniarki
powinny być dla pacjentów, a nie pacjenci traktowani jak intruzy.
Na jednym ze spotkań powiedziała, że na kontrakt szpitala pracują lekarze. Na to jedna ze
sprzątaczek powiedziała jej, że jak nie posprząta sali operacyjnej, bo zastrajkuje, to lekarz
nie przeprowadzi operacji. Wówczas odpowiedziała, że wtedy sama przyjdzie i posprząta,
ale ani ona, ani sprzątaczka operacji nie przeprowadzi. Wtedy powiedziano jej, że jest
bezczelna. Tak wygląda właśnie dyskusja ze związkami zawodowymi, nie przekonuje ich
argumentacja, ani wyniki finansowe.
Decyzję w sprawie szpitala pozostawia w gestii Rady, radni mają 30 dni na tę decyzję. Jeśli
w tym czasie Rada nie podejmie uchwały, Rada Powiatu podejmie swoją decyzję nie mając
stanowiska Rady Miejskiej.

Od godz. 10.20 obecnych było 12 radnych – przybył radny Józef Kowalski i radny Robert
Witeczek.
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Bogdan Głuszcz – sprawa szpitala jest bardzo ważną rzeczą, a tu radnym wprowadza się z
zaskoczenia projekt uchwały na sesję, żeby podjąć decyzję. Pismo w sprawie szpitala
wpłynęło do Urzędu Gminy w dniu 22 czerwca 2010 r., zatem był czas na to, aby odbyć
spotkanie z radnymi i przedstawić argumenty „za” i „przeciw” likwidacji szpitala. Wówczas
radni mieli by czas na zastanowienie się nad tym tematem. Ponieważ radni otrzymali
materiały dopiero dziś, uważa że nie można się do nich odnieść.

Grzegorz Ambroziak – akurat 22 czerwca 2010 r., kiedy wpłynęło pismo z Zarządu Powiatu,
Zastępca Burmistrza był na urlopie, a ja miałem pogrzeb ojca. Ta sytuacja i sprawy osobiste
spowodowały, że nie mógł przygotować w odpowiednim czasie stosownego projektu
uchwały. W związku z tym, że na dzień dzisiejszy zaplanowana była sesja, przygotował takie
projekt uchwały i pozwolił sobie zaprosić na sesję Panią Starostę.

Marek Jędrzejczak – Pani Starosta powiedziała o 80 mln zł długu szpitala oraz że mamy
otrzymać 36 mln zł dotacji na pokrycie długu, a Starostwo przejmie 26 mln zł długu. Zapytał,
co z pozostałą kwotą długu?

Dorota Dąbrowska – pozostała kwota długu, to kredyty, które powiat już zaciągnął i one nie
wchodzą do tej kwoty zadłużenia. Jest to kwota ponad 17 mln zł, na którą powiat już
zaciągnął kredyt w BGK.

Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w Żychlinie – zapytała, kto
już zaciągnął kredyt - powiat, czy szpital?

Marek Jędrzejczak – zapytał, jak będzie się miała ta uchwała w stosunku do nowej ustawy o
finansach publicznych. Jeśli Starostwo przejmie dodatkowe zobowiązania na siebie, czy nie
spowoduje to zachwiania się budżetu Starostwa.

Dorota Dąbrowska – kredyt w wysokości prawie 18 mln zł zaciągnął szpital, ale
poręczycielem było Starostwo Powiatowe i to Starostwo od ponad roku spłaca ten kredyt za
szpital, dlatego też automatycznie drugi raz nie wchodzi ona do zobowiązań powiatu.
Odnośnie wskaźników wynikających z ustawy o finansach publicznych – do tych wskaźników
bierze się pod uwagę roczną spłatę kredytów, nie całe zadłużenie. Jeśli podzielimy kwotę
długu, to rocznie będzie to około 2-3 mln zł.

Małgorzata Sobczak – jeśli szpital zaciągnął kredyt, to jest on długiem szpitala, ale
Starostwo spłaca ten kredyt. Jest to według niej podwójne zadłużenie Starostwa. Rozumie
zatem, że do tych 18 mln zł trzeba dołożyć jeszcze planowany kredyt w wysokości 26 mln zł.
Zapytała, czy gwarantami spłaty tego kredytu będą gminy powiatu kutnowskiego, czy
wyłącznie Starostwo?
Uważa, że Pani Starosta powinna przyjechać z kimś ze związków zawodowych, aby radni
poznali wszystkie aspekty sprawy szpitala. Tym bardziej, że Pani Starosta przedstawia nam
różne zachowania pracowników szpitala, nie wiadomo z czego to wynika, czy dyrekcja nie
dyscyplinuje pracowników, że zachowują się arogancko.

Roman Ostasz – zwrócił się do Pani Starosty z następującymi pytaniami:
1. dlaczego dopiero po 3,5 roku podejmuje się działania dotyczące likwidacji szpitala i jego

przekształcenia, należało się tym zająć zaraz po objęciu stanowiska?
8 lat temu było 20 mln zł długu. Nikt tego długu nie wygenerował do ponad 80 mln zł,
tylko Starostwo. Dziś dług zwiększa się o 700.000 zł miesięcznie, to znów będzie o 8 mln
zł długu więcej.

2. czy jedynym sposobem wyjścia z długów szpitala jest jego likwidacja? Proponowałby
wprowadzenie komisarza do szpitala, który uporządkowałby wszystkie sprawy. Decyzję
w sprawie szpitala trzeba podjąć szybko, aby nie narastał dług. Dług rośnie 700.000 zł
miesięcznie, a Starostwo i Rada Powiatu nic z tym nie robi.
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Poprzedni Starosta przeczekał 4 lata, teraz przeczekano kolejne 3,5 roku, a dług narastał i
obecnie jest go 80 mln zł.

Marek Jędrzejczak – Pani Starosta mówiła o restrukturyzacji tego szpitala. Wiemy, że były
już programy naprawcze za obecnej kadencji, zapytał jakie skutki one przyniosły pod
względem finansowym i organizacyjnym.
Obecny program zakłada zwolnienia 173 osób, ale jakie inne zmiany przyniesie ten program,
aby szpital lepiej funkcjonował. Uważa, że same zwolnienia niewiele przyniosą, muza iść za
tym inne działanie, które spowodują właściwe działania szpitala.
Zapytał, jaki sprzęt diagnostyczny jest własnością szpitala, a ile miesięcznie płacimy za
wypożyczenie sprzętu. Według jego wiedzy prawie 90% sprzętu diagnostycznego nie jest
własnością szpitala, jest on dzierżawiony od innych podmiotów i szpital ponosi z tego tytułu
opłaty.
Jeśli szpital zostanie przekształcony, w jaki sposób będzie on funkcjonował, czy nadal sprzęt
będzie dzierżawiony?
Zapytał, co będzie, jeśli Rada nie podejmie tego projektu uchwały, jakie będą tego skutki dla
powiatu?

Dorota Dąbrowska – jeśli Rada nie podejmie uchwały, nie rodzi to żadnych skutków
prawnych.
Podwójnego zadłużenia powiatu nie będzie, gdyż Starostwo poręczając kredyt musiało już
mieć prognozę finansową, która uwzględniła już ten kredyt.
Sprawa restrukturyzacji szpitala odżyła dopiero teraz, gdyż plan B jest dopiero od roku
czasu. Przez ten rok podejmowane były różne działania w tym zakresie.
Wszystkie zobowiązania powiatu spłaca powiat, a nie żadna z gmin, gdyż żadna z gmin nie
jest poręczycielem kredytów.
Bez względu na to, jaką decyzję podejmie Rada Miejska, szpital i tak zostanie
przekształcony, bo jest to dla niego jedyny ratunek. Nie ma innych możliwości i Rada
Powiatu i tak tę decyzję podejmie.
Oprócz restrukturyzacji zatrudnienia, a więc zwolnień pracowników, będzie restrukturyzacja
oddziałów, likwidacja niedochodowych poradni itp. Wykonanie tych działań bez faktycznego
zlikwidowania szpitala niewiele da, gdyż Starostwo nie ma możliwości zarządzania długiem.

Krzysztof Stefaniak – sprawa szpitala jest znana wszystkim od 10 lat.
Gratuluje Pani Staroście, że znalazła większość radnych w powiecie, aby rozwiązać problem
szpitala. Wiele rad powiatu borykało się z tym tematem i nic nie mogło zrobić.
Przypomniał, iż poprzedni rząd, minister Pan Religa proponował sieć szpitali i w tej sieci
kutnowski szpital był do likwidacji. Dobrze byłoby, gdy się udało ten szpital uratować.
Wszyscy wiemy, jaki obecnie jest poziom usług w szpitalu. W ubiegłym roku sam był 3 dni w
tym szpitalu, miał być w nim tydzień, ale na własną prośbę się z niego wypisał.
Szpital jest, jaki jest, wszyscy albo przebywaliśmy w  tym szpitalu, albo mieliśmy w nim
rodziny.
Ponieważ mamy wyrazić opinię w sprawie szpitala w terminie do 16 lipca br., prosi Panią
Przewodniczącą Rady o zwołanie nadzwyczajnej sesji w tym zakresie.
Złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w sprawie szpitala w Kutnie.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosku radnego Krzysztofa
Stefaniaka.

Za wnioskiem radnego Krzysztofa Stefaniaka, aby zakończyć dyskusję w sprawie szpitala w
Kutnie głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada wniosek przyjęła.
Zwróciła się z zapytaniem do radcy prawnego, czy jeśli w trakcie trwania sesji, radni
zgłosiliby wniosek o ponowne wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały, byłaby
taka możliwość.

Waldemar Kardasz – Radca prawny – poinformował, że nie ma przepisu prawnego, który
zabraniałby dokonania zmiany porządku obrad w trakcie trwania sesji.

Józef Kowalski – w imieniu klubu radnych poprosił o 10 minut przerwy.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

Józef Kowalski – w imieniu klubu radnych poinformował, że będzie zwołana nadzwyczajna
sesja, na której rozpatrzony zostanie projekt uchwały w sprawie szpitala w Kutnie.

Jerzy Rosiński – sprawa „zieleniaka” na Os. Wyzwolenia – w związku z tym, że dotarło
do niego pismo w sprawie likwidacji „zieleniaka” na Os. Wyzwolenia, ma prośbę w imieniu
radnych z tamtego terenu i mieszkańców, aby choć w części udostępnić handel na tamtym
osiedlu. Brak tego „zieleniaka” będzie dużym utrudnieniem dla osób starszych i
schorowanych.

Małgorzata Sobczak – zespół do spraw opiniowania zadań i obszarów problemowych
poddawanych rewitalizacji – w sprawozdaniu z pracy Burmistrza jest przedstawione
Zarządzenie Nr 45/10 z dnia 17 maja 2010 r. w sprawie powołania zespołu do spraw
opiniowania zadań i obszarów problemowych poddawanych rewitalizacji na terenie miasta
Żychlin – w skład tego zespołu wchodzi 15 osób, w tym 4 przedstawicieli Młodzieżowej Rady
Gminy Żychlin – uczniów. Zapytała, dlaczego do tego zespołu nie powołano przedstawicieli
jednostek pomocniczych gminy, jakimi są dwa osiedla na terenie miasta. Do zadań i
kompetencji zarządów osiedli należy zbieranie wniosków i innych wystąpień mieszkańców w
sprawach osiedla i występowanie z wnioskami dotyczącymi potrzeb osiedla. Wydawałoby się
oczywiste, że w tym zespole powinni znaleźć się przedstawiciele zarządów osiedli nr 1 i 2.
Nie muszą to być przewodniczący tych zarządów, ale inni przedstawiciele.

Józef Kowalski – w zespole tym jest przedstawiciel Zarządu Osiedla Nr 1, jest nim Pani
Matylda Jakubowska-Czaja.

Do p-tu 3. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie
działania Komisariatu Policji w Żychlinie za 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Wszystkie Komisje przyjęły  informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego
na terenie działania Komisariatu Policji w Żychlinie za 2009 r.

Do powyższej informacji nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku
publicznego na terenie działania Komisariatu Policji w Żychlinie za 2009 r. została przez
Radę przyjęta.

Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Do p-tu 4. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzajów i szczegółowości
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu,

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania
budżetu gminy oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących
projektowi budżetu.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rolna (3
głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzajów i szczegółowości
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

Do powyższego projektu uchwały innych uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie procedury
uchwalania budżetu gminy oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych
towarzyszących projektowi budżetu.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy oraz
rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LVII/293/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu
Gminy Żychlin za I półrocze danego roku budżetowego oraz informacji o
przebiegu wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki
Publicznej w Żychlinie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i
Rekreacji w Żychlinie za I półrocze danego roku budżetowego,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy
informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Żychlin za I półrocze danego roku
budżetowego oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej
Biblioteki Publicznej w Żychlinie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w
Żychlinie za I półrocze danego roku budżetowego.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rolna (3
głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu
Gminy Żychlin za I półrocze danego roku budżetowego oraz informacji o przebiegu
wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie i Miejsko-
Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Żychlinie za I półrocze danego roku
budżetowego.

Od godz. 11:35 obecnych 13 radnych – doszedł radny Mieczysław Studziński.
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Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – w podstawie prawnej projektu uchwały
powinien być wpisany art. 266 ust. 2 ustawy o finansach publicznych, a jest wpisany 226 ust.
2, poprosiła radnych o poprawienie tego zapisu.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia
zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Żychlin za I półrocze
danego roku budżetowego oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury,
Sportu i Rekreacji w Żychlinie za I półrocze danego roku budżetowego.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu
wykonania budżetu Gminy Żychlin za I półrocze danego roku budżetowego oraz informacji o
przebiegu wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie i
Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Żychlinie za I półrocze danego
roku budżetowego głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.
2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LVII/294/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

c) zmiany Uchwały Nr LIV/278/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
14 kwietnia 2010 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów
bankowych na rynku krajowym,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/278/10
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 14 kwietnia 2010 r. w sprawie zaciągnięcia
długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/278/10 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 14 kwietnia 2010 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów
bankowych na rynku krajowym.

W dyskusji głos zabrali:

Marek Jędrzejczak – zapytał, co się wydarzyło, że przesuwamy spłaty kredytów do 2020
r., ponieważ gdy podejmowaliśmy uchwałę intencyjną na 4.681.000 zł kredyty mieliśmy
prognozę spłat i długu na kolejne lata. Dziś mówi się, że przesunięcia spłat kredytów
wynikają z obowiązujących przepisów nowej ustawy o finansach publicznych. Przypomina,
że nowa ustawa o finansach publicznych już obowiązywała, gdy Rada podejmowała
uchwałę o kredytach, gdyż ustawa ta znana jest od 27 sierpnia 2009 r. Wynika z tego, że
Rada powinna już wtedy podjąć właściwą uchwałę zgodnie z obowiązującymi nowymi
przepisami.
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Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Pani Skarbnik wyraziła opinię, że jeśli Rada nie
podejmie tych dzisiejszych uchwał, to trzeba będzie wziąć kredyt aby spłacić wszystkie
inne kredyty zaciągnięte w latach poprzednich.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – zmieniła się strategia gminy,
strategia zarządu dotycząca zaciągania kredytów. Dokumenty, jakie Rada uchwala nie są
dokumentami stałymi niezmiennymi. Zaciągaliśmy kredyty na krótkie okresy, aby
zaoszczędzić na odsetkach. Po przeanalizowaniu sytuacji okazało się, że musimy
postępować tak, jak większość samorządów, a więc zaciągać kredyty na okresy dłuższe
niż 5 lat. Analizując obowiązki, jakie nakłada na nas ustawa o finansach od roku 2014, nie
czekamy na dokonanie zmian za 2-3 lata, tylko żeby gmina mogła inwestować w latach
przyszłych, dokonujemy stosownych korekt dotyczących spłat kredytów. Tym sposobem
przyszły zarząd, przyszły burmistrz nie zostanie z problemem, że nic nie można zrobić, bo
poprzednik zadłużył gminę.
Gminę będziemy musieli zadłużać z roku na rok na bezpiecznym poziomie, dajemy furtkę
wyjścia dla kolejnych.

Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – mówiąc o zaciągnięciu kredytu na spłatę
kredytów, nie miała na myśli tej uchwały, ale uchwały następne.
Pan radny otrzymał pisemną informację dotyczącą niewykonanych wolnych środków, w
której zawarty był zapis, że do projektu budżetu i budżetu były brane pod uwagę wolne
środki na podstawie wykonania budżetu za III kwartały. Faktyczne wykonanie wolnych
środków jest o 1mln zł mniejsze niż planowaliśmy. W uchwale budżetowej jest napisane,
że spłata tegorocznych kredytów 1.801.000 zł będzie z wolnych środków tj. z kwoty
2.700.000 zł. Ponieważ nie osiągnęliśmy tyle wolnych środków, pierwszym działaniem
było to, że wystąpiliśmy do banków o przedłużenia spłat tych kredytów.
Jeśli Rada nie podejmie dziś przedstawionych uchwał, to na kolejnej sesji przedstawimy
uchwałę, zwiększającą deficyt i kwotę kredytu 4.861.000 zł o 1 mln zł, aby mieć środki na
spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów tj. z lat 2008-2009.

Marek Jędrzejczak – zapytał, czy po przeanalizowaniu sytuacji, zarząd ma rozeznanie, o
ile kredyty te zdrożeją. Wiadomym jest, że każde przesunięcie spłaty kredytu wiąże się z
większym kosztem. Chciałby uzyskać informację, o ile kredyty te zdrożeją.

Grzegorz Ambroziak – banki mają swoje stawki, które każdorazowo przedstawiają nam
po naszym zapytaniu. Obsługa kredytów jest na minimalnym poziomie, najczęściej bez
prowizji, na poziomie VIBOR + 1,5% marży. Tak więc poziom kredytów jest przyzwoity.

Krzysztof Stefaniak – pogratulował Zarządowi i Pani Skarbnik profesjonalizmu w
wykonywaniu swoich zadań. Uważa, że rozwiązania zaproponowane przez Panią
Skarbnik są bardzo korzystne dla naszej gminy. Jesteśmy małą gminą i dlatego, aby
zrobić cokolwiek dla naszego społeczeństwa musimy korzystać z kredytów i musimy się
zadłużać na bezpiecznym poziomie. Widać, że w naszej gminie przez 3,5 roku wiele się
zmieniło.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr LIV/278/10 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 14 kwietnia 2010 r. w sprawie zaciągnięcia
długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/278/10 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 14 kwietnia 2010 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów
bankowych na rynku krajowym
głosowało - 9 radnych,
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„przeciw” - 1 radny,
„wstrzymało się” - 3 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/295/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) zmieniająca Uchwałę  XXIV/132/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
27 czerwca  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja Zespołu
Szkolno – Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2008 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę  XXIV/132/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca 2008 r. w sprawie zaciągnięcie kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja Zespołu
Szkolno – Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008
r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/132/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 27 czerwca  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja Zespołu Szkolno –
Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę
XXIV/132/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca 2008 r. w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja
Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin
na 2008 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę XXIV/132/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 27 czerwca 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja Zespołu Szkolno –
Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/296/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) zmieniająca Uchwałę Nr XXIV/133/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27
czerwca  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej –
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Budowa boiska sportowego przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w
Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/133/08
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej
– Budowa boiska sportowego przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Żychlinie”
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/133/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 27 czerwca  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej – Budowa boiska
sportowego przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2008 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXIV/133/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca  2008 r. w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy
oświatowej – Budowa boiska sportowego przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w
Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/133/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 27 czerwca  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej – Budowa boiska
sportowego przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2008 r.,
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/297/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) zmieniająca Uchwałę Nr XXVI/144/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 19
sierpnia  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy
Barlickiego 15 na potrzeby MGOPS i Filii PUP” zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2008 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVI/144/08
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 19 sierpnia 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy
ulicy Barlickiego 15 na potrzeby MGOPS i Filii PUP” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2008 r.
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OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVI/144/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 19 sierpnia  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego 15 na
potrzeby MGOPS i Filii PUP” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXVI/144/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 19 sierpnia  2008 r. w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja
budynku przy ulicy Barlickiego 15 na potrzeby MGOPS i Filii PUP” zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVI/144/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 19 sierpnia  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego 15 na
potrzeby MGOPS i Filii PUP” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/298/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

g) zmieniająca Uchwałę Nr XXVII/147/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22
września  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja i rozbudowa sieci
dróg gminnych – Modernizacja drogi we wsi Zagroby” zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVII/147/08
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 września  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja i rozbudowa
sieci dróg gminnych – Modernizacja drogi we wsi Zagroby” zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2008 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVII/147/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 22 września  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja i rozbudowa sieci dróg gminnych –
Modernizacja drogi we wsi Zagroby” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXVII/147/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 22 września  2008 r. w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja i
rozbudowa sieci dróg gminnych – Modernizacja drogi we wsi Zagroby” zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVII/147/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 22 września  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja i rozbudowa sieci dróg gminnych –
Modernizacja drogi we wsi Zagroby” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/299/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

h) zmieniająca Uchwałę Nr XXIX/152/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30
października  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej
– Budowa Sali Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Grabowie”
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/152/08
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 października 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej
– Budowa Sali Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Grabowie” zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/152/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 30 października  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali
Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Grabowie” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2008 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXIX/152/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 października  2008 r. w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
„Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w
Grabowie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2008 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/152/08 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 30 października  2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja bazy oświatowej – Budowa Sali
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Gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Grabowie” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2008 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/300/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

i) zmieniająca Uchwałę Nr XXXLII/193/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
7 kwietnia  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zagospodarowanie terenu wokół
budynku Urzędu Gminy oraz Centrum Obsługi Mieszkańców”
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXLII/193/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 7 kwietnia  2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zagospodarowanie terenu
wokół budynku Urzędu Gminy oraz Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXLII/193/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 7 kwietnia  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu
Gminy oraz Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na
2009 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXXLII/193/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 7 kwietnia  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zagospodarowanie
terenu wokół budynku Urzędu Gminy oraz Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego
w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXLII/193/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 7 kwietnia  2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu
Gminy oraz Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na
2009 r. głosowało  - 11 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/301/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.



16

j) zmieniająca Uchwałę Nr XXXVII/194/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
7 kwietnia  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja budynku
Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/194/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 7 kwietnia 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja budynku
Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin
na 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/194/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 7 kwietnia  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno –
Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXXVII/194/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 7 kwietnia  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja
budynku Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2009 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/194/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 7 kwietnia 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno –
Przedszkolnego w Żychlinie” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/302/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

k) zmieniająca Uchwałę Nr XXXIX/199/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
19 maja 2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja ciągów pieszych w
Parku Miejskim im. St. Stachury” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2009 r.,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/199/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 19 maja 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja ciągów pieszych
w Parku Miejskim im. St. Stachury” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.
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OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/199/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 19 maja 2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja ciągów pieszych w Parku Miejskim im.
St. Stachury” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XXXIX/199/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 19 maja 2009 r. w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja ciągów
pieszych w Parku Miejskim im. St. Stachury” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na
2009 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIX/199/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 19 maja 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja ciągów pieszych w Parku Miejskim im.
St. Stachury” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.
głosowało - 9 radnych,
„przeciw” - 2 radnych,
„wstrzymało się” - 2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/303/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

l) zmieniająca Uchwałę Nr XL/202/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
5 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa boiska sportowego przy
Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Żychlinie zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2009 r.,

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XL/202/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 czerwca 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa boiska sportowego
przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Żychlinie zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XL/202/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 5 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa boiska sportowego przy Zespole Szkolno –
Przedszkolnym w Żychlinie zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XL/202/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa boiska
sportowego przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Żychlinie zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2009 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XL/202/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 5 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa boiska sportowego przy Zespole Szkolno –
Przedszkolnym w Żychlinie zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/304/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

m) zmieniająca Uchwałę Nr XLI/212/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
26 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa infrastruktury
technicznej – Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. 1 go Maja i we wsi
Pasieka – część II” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej zmieniająca Uchwałę Nr
XLI/212/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa
infrastruktury technicznej – Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. 1 go Maja i we wsi Pasieka –
część II” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej zmieniająca Uchwałę Nr XLI/212/09 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa infrastruktury
technicznej – Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. 1 go Maja i we wsi Pasieka – część II”
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej zmieniająca
Uchwałę Nr XLI/212/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 czerwca   2009 r.  w sprawie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
„Rozbudowa infrastruktury technicznej – Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. 1 go Maja i we
wsi Pasieka – część II” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej zmieniająca Uchwałę Nr XLI/212/09 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 czerwca   2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa infrastruktury
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technicznej – Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. 1 go Maja i we wsi Pasieka – część II”
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/305/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

n) zmieniająca Uchwałę Nr XLI/227/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
1 października 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa przyłącza cieplnego
do budynku przy Placu 29-go Listopada 16 wraz z węzłem grupowym i
dokumentacją zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLI/227/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 1 października 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa przyłącza cieplnego
do budynku przy Placu 29-go Listopada 16 wraz z węzłem grupowym i dokumentacją
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLI/227/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 1 października 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa przyłącza cieplnego do budynku przy
Placu 29-go Listopada 16 wraz z węzłem grupowym i dokumentacją zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XLI/227/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 1 października 2009 r. w sprawie zaciągnięcia
kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa przyłącza
cieplnego do budynku przy Placu 29-go Listopada 16 wraz z węzłem grupowym i
dokumentacją zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLI/227/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 1 października 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa przyłącza cieplnego do budynku przy Placu
29-go Listopada 16 wraz z węzłem grupowym i dokumentacją zaplanowanego w budżecie
Gminy Żychlin na 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/306/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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o) zmieniająca Uchwałę Nr XLV/228/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
1 października  2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy
ulicy Barlickiego 15 - Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w
budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.,

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLV/228/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 1 października  2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy
ulicy Barlickiego 15 - Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy
Żychlin na 2009 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLV/228/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 1 października  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego 15 -
Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XLV/228/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 1 października  2009 r.  w sprawie:
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pn.:
„Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego 15 - Centrum Obsługi Mieszkańców”
zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLV/228/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 1 października  2009 r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja budynku przy ulicy Barlickiego 15 -
Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/307/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

p) zmieniająca Uchwałę Nr XLVII/239/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10
listopada 2009 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów
osobowych stałych Komisji Rady,

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVII/239/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada 2009 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia
składów osobowych stałych Komisji Rady.
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OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rozwoju (3
głosami „za”), Komisja Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”)
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVII/239/09 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada 2009 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów
osobowych stałych Komisji Rady.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr
XLVII/239/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada 2009 r. w sprawie zmiany
Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w sprawie
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVII/239/09 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 10 listopada 2009 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów osobowych
stałych Komisji Rady
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LVII/308/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

q) podziału sołectwa Śleszyn i utworzenia sołectwa Aleksandrówka.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt w sprawie podziału sołectwa Śleszyn i utworzenia
sołectwa Aleksandrówka.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rolna (2 głosami „przeciw”, przy 1 „wstrzymującym się”) negatywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podziału sołectwa Śleszyn i utworzenia sołectwa
Aleksandrówka.

Komisja Rozwoju (3 głosami „przeciw”) negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie podziału sołectwa Śleszyn i utworzenia sołectwa Aleksandrówka.

Komisja Oświaty (3 głosami „przeciw”) negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie podziału sołectwa Śleszyn i utworzenia sołectwa Aleksandrówka.

Komisja Rewizyjna (2 głosami „przeciw”, przy 2 „wstrzymujących się”) negatywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podziału sołectwa Śleszyn i utworzenia sołectwa
Aleksandrówka.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie podziału sołectwa
Śleszyn i utworzenia sołectwa Aleksandrówka.
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie podziału sołectwa Śleszyn i utworzenia sołectwa
Aleksandrówka głosowało  -   0 radnych,
„przeciw” - 10 radnych,
„wstrzymało się” -   3 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwały nie podjęła i ogłosiła 10-minutową
przerwę.

Po przerwie.

Do p-tu 5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2009 r.

Od godz. 13:25 obecnych na sali 12 radnych – nieobecny radny Józef Kowalski.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rolna (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (3
głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) przyjęły sprawozdanie z działalności
Spółki „Mig-Ma” za 2009 r.

Do sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma” nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma”
za 2009 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2009 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Spółki
„Mig-Ma” za 2009 r.
Sprawozdanie z działalności Spółki „Mig-Ma”  za 2009 r. stanowi załącznik do protokołu.

Marek Materka – Prezes Spółki „Mig-Ma” – podziękował radnym za pozytywne
ustosunkowanie się do sprawozdania z działalności Spółki „Mig-Ma”.

Do p-tu 6. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej za I półrocze
2010 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie sprawozdań z
działalności Komisji za I półrocze 2010 r.

1. Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty – przedstawiła sprawozdanie
z działalności Komisji Oświaty za I półrocze 2010 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Od godz. 13:28 obecnych 13 radnych – wrócił radny Józef Kowalski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za
I półrocze 2010 r.
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Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za I półrocze 2010 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za I półrocze 2010 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

2. Roman Ostasz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił sprawozdanie z
działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2010 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej
za I półrocze 2010 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2010 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2010 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

3. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – przedstawiła sprawozdanie z
działalności Komisji Rozwoju za I półrocze 2010 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju
za I półrocze 2010 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju za I półrocze 2010 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za I półrocze 2010 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

4. Jacek Laska – Przewodniczący Komisji Rolnej – przedstawił sprawozdanie z
działalności Komisji Rolnej za I półrocze 2010 r.

Od godz. 13:37 obecnych 12 radnych – nieobecny Krzysztof Stefaniak

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za
I półrocze 2010 r.
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Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za I półrocze 2010 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej za I półrocze 2010 r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Do p-tu 7. Przyjęcie planu pracy Rady na II półrocze 2010 r.

Od godz. 13.40 obecnych 13 radnych – wrócił radny Krzysztof Stefaniak.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do
planu pracy Rady na II półrocze 2010 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”), Rewizyjna (3 głosami
„za”) i Oświaty przyjęły plan pracy Rady na II półrocze 2010 r.

Do przedłożonego planu pracy Rady nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady na II półrocze 2010 r.

Za przyjęciem planu pracy Rady na II półrocze 2010 r. głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady na II półrocze 2010 r.

Plan pracy Rady na II półrocze 2010 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 8. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady na II półrocze 2010 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji o
przedstawienie planów pracy Komisji na II półrocze 2010 r.

1. Roman Ostasz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy
Komisji na II półrocze 2010 r.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na
II półrocze 2010 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2010 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na
II półrocze 2010 r.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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2. Jadwiga Melcher - Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła plan pracy
Komisji na II półrocze 2010 r.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju na II półrocze
2010 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju na II półrocze 2010 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rozwoju na II półrocze
2010 r.

Plan pracy Komisji Rozwoju stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

3. Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła plan pracy
Komisji na II półrocze 2010 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty na II półrocze
2010 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty na II półrocze 2010 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na II półrocze 2010
r.

Plan pracy Komisji Oświaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

4. Jacek Laska – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawiła plan pracy Komisji na
II półrocze 2010 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rolnej na II półrocze
2010 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnej na II półrocze 2010 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rolnej na II półrocze 2010
r.

Plan pracy Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Do p-tu 9. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 13 maja 2010 r.
do 17 czerwca 2010 r.

Do sprawozdania z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 13 maja 2010 r. do
17 czerwca 2010 r. nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła do wiadomości sprawozdanie z pracy
Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 13 maja 2010 r. do 17 czerwca 2010 r.

Sprawozdanie to stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 10. Odpowiedzi na zapytania.

Odpowiedzi na zapytania udzielił Burmistrz Gminy Żychlin – Grzegorz Ambroziak:
- „zieleniak” na Os. Wyzwolenia – zastanawiamy się, co zrobić w sprawie „zieleniaka” na

Os. Wyzwolenia, poinformuje radnych, jak będą jakieś alternatywne rozwiązania tej
sprawy,

- zespół do spraw opiniowania zadań i obszarów problemowych poddawanych
rewitalizacji – rozważając kandydatów do zespołu do spraw opiniowania zadań i
obszarów problemowych poddawanych rewitalizacji, kierował się tym, aby byli to
kandydaci z różnych środowisk. Faktycznie nie brał pod uwagę przedstawicieli zarządów
osiedli, choć jest przedstawiciel z Zarządu Osiedla Nr 1 – jest nim Pani Matylda
Jakubowska-Czaja ze stowarzyszenia. Serdecznie zaprasza do współpracy
Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2 – Pana Jana Kaczmarka. Pani Jakubowska jest
jednocześnie przedstawicielem stowarzyszenia i przedstawicielem komitetu osiedlowego,
a o ile mu wiadomo to ten komitet nie funkcjonuje. Takie ma informacje od przedstawicieli
tego komitetu, jest to jednoosobowy komitet.

Do p-tu 11. Sprawy różne.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – podziękował wszystkim za udział w
ostatnim pożegnaniu swojego ojca oraz wszystkim osobom, które przez ostatnich kilka lat
wspierali go w tym, aby udało się zmienić sytuację jego ojca. Podziękował radnemu Józefowi
Kowalskiemu.

Jerzy Rosiński – podziękował Burmistrzowi za zmianę koncepcji spłaty długu gminy oraz za
dokonanie zmian uchwał dotyczących kredytów, aby bezpiecznie można było inwestować w
latach następnych.
Odniósł się do głosowań nad uchwałami w sprawie przesunięcia terminów spłat kredytów –
dla niego nie do przyjęcia jest głosowanie w 99% „przeciw”, a w przypadku, który dotyczy
rejonu danego radnego głosowanie „za”. Należy się szanować i głosować nie tylko za
uchwałami dotyczącymi swojego rejonu, ale dotyczącymi całego miasta i gminy.
Podziękował Burmistrzowi i radnym, że chcą zmieniać naszą gminę i miasto na lepsze.

Grzegorz Ambroziak – kolega Józef Kowalski pomógł mu znacznie w trudnej sytuacji,
podziękował członkom Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i wszystkim, którzy
wspierali i pomagali mu w walce z problemem jego ojca.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do Rady Miejskiej w Żychlinie wpłynęły pisma;
- do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęło pismo z dnia 10 czerwca 2010 r. Zarządu

Powiatu w Kutnie dotyczące nieodpłatnego przekazania wszystkich udziałów PKS w
Kutnie Sp. z o.o. na rzecz Powiatu Kutnowskiego,
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- postanowienie Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Skierniewice z dnia 7
czerwca 2010 r. dotyczące niedopuszczalności odwołania od zawiadomienia Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 6 maja 2010 r. w przedmiocie uznania skargi złożonej przez
Pana Pawła Lewandowskiego za nieuzasadnioną.

Grzegorz Ambroziak – sprawa PKS w Kutnie – powiat ma możliwość przejęcia majątku
PKS na mienie komunalne. Wśród gmin powiatu, mało gmin jest zainteresowanych
współpracą z tą spółką. Gminy Kutno i Krzyżanów nie są zainteresowane, gdyż w tych
gminach funkcjonuje komunikacja miejska, która obsługuje podobne połączenia wykonywane
przez spółkę. Nasza gmina też ma swój Zakład Komunikacji i swój tabor.

Bogdan Głuszcz – uważa, że do sprawy PKS należy podejść z rozwagą, gdyż nasi
mieszkańcy korzystają ze szkół w Kutnie, wiele osób dojeżdża do pracy.

Od godz. 14.06 obecnych 12 radnych – radna Teresa Kubicka opuściła salę narad
zwalniając się u Przewodniczącej Rady.

Grzegorz Ambroziak – transport zbiorowy poza terenem naszej gminy nie jest zadaniem
własnym gminy i gmina nie może na niego wydawać żadnych środków.

Od godz. 14.10 obecnych 10 radnych – nieobecni radny Mieczysław Studziński i Józef
Kowalski.

Do p-tu 12. Przyjęcie Protokołu Nr LVI/10 z dnia 31 maja 2010 r.

Do powyższego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu.

Za przyjęciem Protokołu Nr LVI/10 z dnia 31 maja 2010 r.
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych,

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 13. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w Sesji Rady.

Zamknęła LVII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                            /-/Zofia Pilarska

Protokolant:

M. Charążka
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